
House of Cards

House of Cards_下载链接1_

著者:William Cohan

出版者:Anchor

出版时间:2010-2

装帧:Paperback

isbn:9780767930895

http://www.allinfo.top/jjdd


A blistering narrative account of the negligence and greed that pushed all of Wall
Street into chaos and the country into a financial crisis. 

At the beginning of March 2008, the monetary fabric of Bear Stearns, one of the
world’s oldest and largest investment banks, began unraveling. After ten days, the
bank no longer existed, its assets sold under duress to rival JPMorgan Chase. The
effects would be felt nationwide, as the country suddenly found itself in the grip of the
worst financial mess since the Great Depression. William Cohan exposes the corporate
arrogance, power struggles, and deadly combination of greed and inattention, which
led to the collapse of not only Bear Stearns but the very foundations of Wall Street.
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Cohan真是话痨啊，而且他写书老是选好的话题，但抓不到重点，另外不能换个好点的
编辑嘛？

-----------------------------
论BS的倒掉
看得出Cohen尽量不在文中加入自己的立场和意见，而是让主角自己说话。
Cayne和Fuld感觉都成了悲剧人物，Paulson则有些面目不清

-----------------------------
第一部分超好看，你能够感受到金融市场的惊心动魄。

-----------------------------
冲着the last tycoon
买的这本书，但和上一本书差太多，整本书前三分之二详细还原了bear
sterns被迫出售前一周内惊心动魄的过程，以及bear崛起过程中的三个关键人物，但最
后一部分在描写bear如何深陷CDO的过程中太琐碎，没有一条清晰的线索把整个叙事串
接起来，让人看得云里雾里。这本书估计是出版时太仓促，最后一部分应该仔细打磨一
下，可惜了，三星。
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